

## PROTOKOLL RC 1/2024

Datum: 2024-01-29

Plats: Teamsmöte

Närvarande: \* Christer Ekevad (CE) - Ordförande  
(\* = beslutande) \* Thomas Persson (TP) – Ledamot  
\* Morgan Östlund (MÖ) – Ledamot  
Kurt Pettersson (KP) Adjungerad  
Martin Dahlén (MD) Adjungerad  
Christer Jönsson (CJ) – Sportgrenskoordinator

Frånvarande

- 
- § 1 **Mötets öppnande**
  - § 2 **Föregående mötesprotokoll.**
  - § 3 **Fastställande av mötets dagordning.**
  - § 4 **Budget 2024**
  - § 5 **Domare**
  - § 6 **Racecontroller**
  - § 7 **Medieansvarig**
  - § 8 **Elmia i påsk**
  - § 9 **Förarkontakt**
  - § 10 **Arrangörsträff SM**
  - § 11 **Juniorläger**
  - § 12 **SM i Tierp**
  - § 13 **Övriga frågor**
  - § 14 **Nästa möte**
  - § 15 **Mötets avslutande**
- 

- § 1 **Mötets öppnande**  
Ordföranden (CE) hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.
- § 2 **Föregående mötesprotokoll**  
Det upprättade, justerade och publicerade protokollet RC 8/2023 kontrollerades för att se att inga bordlagda ärenden eller beslut fanns att överföra till detta möte.
- § 3 **Fastställande av mötets dagordning**  
Den i förväg utsända dagordningen för mötet fastställdes.
- § 4 **Budget 2024**  
RC utskottets inlämnade budgetförslag presenterades för mötesdeltagarna. Vår önskade budget har minskats lite men ligger i nivå med fjolårets budget.

## § 5 Domare

RC utskottet tar ut domarordförande till samtliga SM tävlingar. Förslag diskuterades och CE fick uppdraget att kontakta föreslagna domare. Förutom SM tävlingarna ska en domare tas ut för RallyX. Mötet var eniga om att en rekrytering behövs och förslag att be arrangörerna hitta lämplig yngre domarlärling som ingår som tredje domare. Tomas (TP) presenterade domare för Backe. Arvode och ersättningar för funktionärer som tas ut som domare diskuterades. Mötet enades om ersättningsnivå för samtliga SM tävlingar i Rallycross och Backe. Uttagna domare informeras om policy för skattepliktigt arvode och gällande reseersättningar.

## § 6 Racecontroller

Ny racecontroller för årets SM serie behöver tas fram. Ett förslag finns framtaget som Christer (CE) varit i kontakt med. Föreslagen funktionär återkommer för beslut.

## § 7 Medieansvarig

RC utskottet är eniga om att en person som sköter marknadsföring av SM serien genom reportage före, under och efter tävlingarna är viktigt och något vi saknar. Medieansvarig ska göra pressreleaser och intervjuer med förare. Fotografering skall också ingå med kan även kompletteras av fotograf på vissa tävlingar. Några tillfrågade har tackat nej men ett nytt förslag finns som CE kontaktar.

## § 8 Elmia i påsk

RC utskottet har fått förfrågan om deltagande på Elmiamässan i påsk tillsammans med andra utskott. Mötet beslutade att avstå Elmia för att spara budget för andra aktiviteter.

## § 9 Förarkontakt

Beslutades att förarnas kontaktman tas fram och bekostas av respektive arrangör.

## § 10 Arrangörsträff SM

Arrangörsträff för Rallycross SM planeras, förslag 22/3 eller 23/3. Mötet enades om att CE kontaktar alla arrangörer för att se vilken dag som passar bäst. Vi tänker att SBF kansliet i Sollentuna är en lämplig plats för mötet. Tävlingsledning och tekniker från alla SM arrangörer ska inbjudas. Racecontroller ska också inbjudas till träffen. Morgan (MÖ) planerar en presentation för mötet med agenda. MÖ får uppdraget att samla regler, gemensam tävlingsinbjudan och andra dokument på en usb-sticka till arrangörer. Arrangörsträff för Backe genomförs digitalt genom Teamsmöte som (TP) kallar till.

## § 11 Juniorläger

Juniorläger som ska genomföras i Västerås den 20 april behöver planeras vidare. CE kontaktar landslaget för att få någon förare som föreläser och supportar juniorerna. Möjlighet till provkörning och medåkning av Supercar Lite bil undersöks också. Program behöver tas fram och inbjudan ske i god tid.

**§ 12 SM Tierp**

Första deltävlingen i Rallycross SM körs i Tierp tillsammans med RallyX. SM inleder på fredag och depå kommer bli som en eventplats. Vi behöver tydligt informera SM åkare att teamet måste stå kvar även på lördag om man önskar stå i eventdepån. SM förare som önskar kan även tävla i sprint-tävling som arrangeras av RallyX på lördag. Övriga som önska lämna Tierp efter SM tävlingen kommer placeras på alternativ depåplats. En tydlig information tillsammans med tävlingsinbjudan gällande depå i Tierp ska upprättas.

**§ 13 Övriga frågor**

Fråga om avsteg på tekniska regler för en framtidsserie i Götalandscupen presenterades. Mötet gav CE uppdraget att hålla kontakt med frågande för att få fram ett förslag att tas beslut på.

**§ 14 Nästa möte**

Ordföranden kallar till möte när behov finns.

**§ 15 Mötets avslutande**

Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat.

***Protokoll upprättat av:***

***Protokoll justerat av:***

---

*Morgan Östlund*

---

*Christer Ekevad*